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Jaarverslagen Commissie 2021 (voor zover aangeleverd) 

Wedstrijdcommissie 

Voor het afgelopen seizoen heeft de wedstrijdcommissie in samenspraak met manager en 

bestuur een programma opgesteld, jammer genoeg met de nodige “frustraties” over 

Corona. Er is geprobeerd om zoveel mogelijk wedstrijden doorgang te laten vinden en zoveel 

mogelijk leden te laten participeren. Wel jammer dat er niet altijd een prijsuitreiking kon 

plaatsvinden en dat er niet gezellig een borrel gedronken kon worden. 

Om aan de Corona-restricties te voldoen hebben we de pinautomaat geïntroduceerd om het 

inschrijfgeld te voldoen. Ook zijn we begonnen om de flights te “mixen” om zo de leden ook 

eens met iemand anders te laten spelen. 

We zijn bijzonder blij dat Nick Nooren de wedstrijdcommissie is komen versterken. 

Prijswinnaars: 
Clubkampioenschappen Matchplay:   
Dames:  Erna Boogaard 
Heren:   Joep Mokkink 
Heren Senioren: Bart Colijn 
 
Clubkampioenschappen Strokeplay:   
Dames:  Claudia Favier 
Heren:   Arnoud van Tilburg 
Dames Senioren: Cea Weekhout 
Heren Senioren: Bart Colijn 
 
Foursome Clubkampioenschappen:  
Dames:  Winnie Lam/Karin Vogel 
Heren:   David Aitken/Martin Wassinger 
 
Maandbeker:  
0 - 18:   Saskia Brand 
18-   :   Hans Mokkink 
 
Z-Tiles      
Bruto:   Jesper van Dijk 
Netto:   Lucas Jansen 
 
Vossenjacht:   Roy van den Berg/Maurice Korrubel 
 
Voor komend seizoen is er weer een uitdagend programma gemaakt met de “bekende 

wedstrijden” – hopelijk zonder al te veel beperkingen – en we hopen dat er weer veel 

deelnemers zullen zijn. 

Damescommissie 

De damescommissie is per 1 januari 2021 als volgt samengesteld: 
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Tineke van den Hoek  Voorzitter 
Thilly Walvoort  Secretaris 
Nel van der Arend  Penningmeester 
Marja van Ede   Algemene Zaken 
 
Verder kunnen we een beroep doen op drie tafeldames: Gemma Remmerswaal, Marije van 
Gennip en Mary van der Sman. 

Een jaar beheerst door het Corona-virus begon. We konden geen Voorjaars Runnerscore 
spelen. Wel konden we gelukkig de baan op om een 2-bal te spelen over 9 holes zonder 
scorekaart-registratie. Wateroverlast deed de baan gesloten houden op 12, 19 en 26 januari. 

In februari ging het zelfs sneeuwen, zodat ook op 9 en 16 februari de baan dicht was.    

In maart begonnen we met damesochtenden nog zonder scoreregistratie-kaarten, maar 
vanaf 23 maart konden we weer ‘gewoon’ een 3-bal spelen over 18 holes. 

Op 6 april ging onze Openingswedstrijd niet door vanwege de regen, maar opende wel een 
Take Away naast de ingang en kwam er zo weer wat gezelligheid bij de club. Een week later 
op 13 april speelden we eindelijk onze eerste echte wedstrijd een Texas Scramble Stableford 
prijswinnaars waren Cea Weekhout, Pascala Drenth en Thilly Walvoort. Ook konden we toen 
weer inschrijfgeld innen vanaf nu alleen nog met pinbetaling. De eerste Q-wedstrijd, die 
verwerkt werd in het nieuw WHS-registratie systeem speelden we op 20 april. Dit was ook 
de 1e Maandbekerwedstrijd die gewonnen werd door Jos Niemans.  Op Koningsdag 
organiseerde de wedstrijdcommissie een RGC Koningsdagwedstrijd voor alle leden.                                     

Op 4 mei speelden we een 3-bal Strokeplay, welke gewonnen werd door Hannie Benjert. Een 
Rood-Blauw-Geel 3-bal Stableford volgde op 11 mei, welke Liesbeth Polman won. 18 mei 
volgde de 2e Maandbekerwedstrijd, die werd gewonnen door Joke Hendriks. Tot slot de 
Vossenjacht met twee winnende teams: Barbara Muntenaar met Bep van Essen en Jeanine 
Klopper met Jos Niemans. 

De junimaand werd gestart met een 3-bal Stableford gewonnen door Inge Verlind. Liesbeth 
Polman en Ria Lamoen wonnen de Chapman Greensome van 8 juni. Op 15 juni namen we op 
de damesochtend onder het genot van koffie met een petitfour onder dankzegging afscheid 
van Elly Janmaat. De Putwedstrijd van die dag werd gewonnen door Liesbeth Polman. Op 22 
juni volgde de 3e Maandbekerwedstrijd, welke gewonnen werd door Thilly Walvoort. Tot slot 
van deze maand speelden we op 29 juni de 2e Vossenjacht, waarbij Gemma Remmerswaal 
en Sandra Karagantcheff de eerste prijs kregen.    

In juli konden we met plezier een nieuw commissielid verwelkomen, nl. Ingrid Pijnakker. Op 
6 juli gingen we met 3 stokken de baan in en won Liesbeth Polman. 13 Juli hadden we weer 
al onze clubs bij ons en speelde we de 3e Maandbekerwedstrijd, welke gewonnen werd door 
Bep van Essen.  Van twee trofee-wedstrijden namen we na dertig jaren afscheid: de 
Midzomer Trofee én ’t Swaentje, die achtereenvolgens gewonnen werden door Jeanine 
Klopper en Jos Niemans. De trofeeën passen niet meer bij de veranderde groep 
deelnemende dames, nu beraden we ons op een nieuwe trofee voor 2022. Na de wedstrijd 
genoten van een gezamenlijk lunch in het clubhuis. Verrassend was de wedstrijd op 27 juli 
met een kaart van golfclub Toxandria. Diana Looms streek met de eer. 
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Augustus startte met de 5e Maandbekerwedstrijd, welke gewonnen werd door Bep van 
Essen, die eveneens de 3-bal Stableford van 10 augustus won. 24 Augustus speelden we om 
de Ton Goedman Vriendschapstrofee met daarbij speciaal aandacht voor de Stichting 
Handicart. Dankzij donaties van de deelnemende speelsters en het inschrijfgeld van de 
damescommissie konden we 403,50 euro aan Liesbeth Polman overhandigen. Daarna 
genoten we op het zonovergoten terras van de club van aardbeien, ijs en slagroom. De 
maand sloten we af met de 3e Vossenjacht, die gewonnen werd door Nicole Roemers en 
Lucy Lim. 

Na de 6e Maandbeker op 7 september, versierden we op 14 september de Esdoorn bij hole 7 
met een geel lint en speelde we de Esdoorn Trofee 3-bal gevolgd. Het winnende team 
bestond uit Cocky van der Valk, Nicole Roemers en Jos Niemans. De derde dinsdag van deze 
maand beleefden we de Gouden Koetswedstrijd, waarbij Erica Loth met vlag en wimpel won. 
Tot slot speelden we een 3-bal Stableford met Hannie Benjert als winnaar. 

De laatste maand van het seizoen opende we met de 7e Maandbekerwedstrijd, gewonnen 
door Liesbeth Polman, vervolgens speelde we op 12 oktober onze laatste Vossenjacht, die 
wederom door de vossen Nicole Roemers en Lucy Lim gewonnen werd. Prijzen werden 
uitgereikt tijdens een gezellige lunch, waarbij onze voorzitter van de gelegenheid gebruik 
maakte ons te laten nadenken over het “Samenvoegen van de Dames-en Herendag op 
dinsdag waarbij dames en heren apart spelen” (agendapunt op de ALV RGC). De conclusie 
was dat er nog te veel onduidelijk was voor een goed onderbouwd standpunt, maar de 
belangen van de dames voorop staan!  19 Oktober speelden we nog de Chapman 
Greensome met partner naar keuze. De maand sloten we af met een 3-bal Stableford met 
Cea Weekhout als winnaar. 

In november ging de Najaar Runnerscore van start, onderbroken door een shotgun op 9 
november, waarna we bij koffie met een muffin de laatste prijzen van het seizoen uitreikten 
evenals de birdies. Birdie-queen werd Cea Weekhout. Wateroverlast hield de baan op 30 
november en 7 december gesloten. Gelukkig konden we op 14 december de NRS hervatten. 
Een gedenkwaardige dag, daar Nicole Roemers een hole-in-one sloeg op hole 12. En dat was 
het dan, want op 21 december werd een lockdown afgekondigd tot 14 januari 2022. Het 
clubhuis werd gesloten, geen damesochtenden meer en alleen een 2-bal over 9 holes was 
toegestaan. Er restte ons niets anders, dan te wachten op betere tijden. 

Herencommissie 

Helaas heeft ook het jaar 2021 in het teken gestaan van de gevolgen van het coronavirus. 

Daardoor is het geplande programma slechts in beperkte mate uitgevoerd en is ‘geroeid met 

de riemen die we hadden’. Nochtans zijn er bijna 50 wedstrijden georganiseerd. Veelal met 

als speelvorm strokeplay of stableford, maar ook speciale spelvormen als Regenboog, Texas 

scramble, Amerikaantje en Vossenjacht.  

Normaliter wordt op de eerste woensdag van de maand een shotgun wedstrijd gespeeld. Na 

afloop van die wedstrijd vindt de prijsuitreiking plaats van de maand daarvoor gespeelde 

wedstrijden, veelal onder het genot van een bittergarnituur of lunch. Helaas is dat in 2021 

bijna niet mogelijk geweest, hetgeen door velen als een groot gemis is ervaren. 

De commissie bestond in 2021 uit Chris van Ede (voorzitter), Gert Dazler (secretaris), Oscar 

Staallekker (penningmeester), Kees Feddes (wedstrijdzaken), Rob Helwig (super invaller) en 



 4 

Rob Haaze (lief en leed). Na een reguliere verlenging van de zittingsduur en twee keer een 

jaar dispensatie is een eind gekomen aan het commissiewerk van Rob Haaze. Rob was vele 

jaren een prettige collega en heeft veel werk verzet voor de herencommissie, waarvoor veel 

dank. In het voorjaar van 2022 wordt op gepaste wijze afscheid van Rob genomen.  

Vanaf 1 januari 2022 bestaat de commissie uit Chris van Ede (voorzitter), Gert Dazler 

(secretaris), Oscar Staallekker (penningmeester), Kees Feddes (wedstrijdzaken) en Rob 

Helwig (overige zaken). In 2022 wordt gezocht naar een nieuw commissielid.  

Seniorencommissie 

We beginnen 2021 nog steeds onder alle corona restricties. Maar door inventiviteit en 

medewerking van ieder kunnen we toch ons rondje lopen. 

Vanaf begin maart mogen we weer met 4 personen samen naar buiten en 18 holes lopen. 

We pakken het wedstrijdprogramma 2021 op. Gedurende de zomer en het najaar hebben 

we dit kunnen volgen totdat vanaf 18 december Nederland weer in lockdown gaat. De 

commissies mogen niets meer organiseren. Wel kunnen de leden zelf een starttijd boeken 

voor 9 holes en 2 ballen. 

Vanaf juni zijn we weer inschrijfgeld gaan berekenen. De roze en blauwe stempelkaarten 
worden tot tevredenheid gebruikt. Het pin-apparaat was voor de wedstrijdleiding even 
wennen maar over het algemeen verloopt dit naar wens. Ook de verwerking van de gelden 
verloopt goed. We hebben in augustus en november weer prijzen uitgereikt. 
Vanaf juli hebben wij 45 nieuwe senioren leden mogen verwelkomen 
De seniorencommissie heeft in juli afscheid genomen van de vorige voorzitter, Cok 
Huijsdens.  
In juli heeft de voorzitter een gesprek gehad met andere commissies met als doel te 
onderzoeken hoe de samenwerking tussen de commissies verbeterd kan worden. 
Op 14 oktober stond de seniorenochtend in het teken van de Stichting Handicart, een mooi 
goed doel waar we graag voor spelen.  
 
Vanwege slecht weer kon de Sinterklaasochtend niet doorgaan, maar dit hebben we een 
week later ingehaald onder het genot van de traditionele Glühwein en het broodje 
rookworst. Voor de deelnemers was er weer een lekkere verrassing om mee naar huis te 
nemen. 
 
Met betrekking tot de financiële verantwoording 2021 merkt de seniorencommissie het 

volgende op: 

• Het wedstrijdverloop van de seniorenochtenden werd wederom beïnvloed door de 
Corona situatie, wel in mindere mate dan in 2020: totaal werden 44 wedstrijden op 
de donderdag gespeeld met 2171 deelnemers tegen 29 wedstrijden met 1617 
deelnemers in 2020 

• De kas houdt een gezond saldo en nam met € 333,95 toe tot € 1.907,86 

• Door de huidige onzekere situatie is het maken van een prognose/begroting 2022 
niet realistisch. Als er uitzicht is op een bestendig verloop van de wedstrijden zal een 
aangepaste begroting voor de rest van het jaar worden gemaakt. 
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Marshalcommissie 

De marshalcommissie bestond in 2021 uit Paul Hofstra en Tom Wesselingh. Als voor zovelen 

was 2021 op rij ook voor de marshals een bijzonder “mager” jaar: net als in 2021 beperkte 

diensten en geen openingsbijeenkomst. Toch iets meer mogelijk zoals een 

sluitingsbijeenkomst in combinatie met een onderlinge wedstrijd om de marshalcup en niet 

te vergeten de AED-training voor alle marshals. Het beperkt marshallen, zoals in 2020 in 

gang gezet (één dagdeel i.p.v. de twee gebruikelijke), werd voortgezet. Dit jaar geen sluiting 

ondanks diverse lockdowns. De baan was opnieuw druk bezet; mede dankzij de marshal 

werd de doorstroming gehandhaafd en werd alleen al door de aanwezigheid toegezien op 

handhaving van de coronaregels. Het was al met al echter geen ontspannen aanwezigheid. 

Een snelle telling laat 175 marshaldiensten zien hetgeen begrijpelijkerwijs veel minder is dan 

de 236 keer in 2019, maar meer dan de 102 van 2020. 

In 2021 had RGC 23 marshals ter beschikking; het marshalsbestand schommelt al jaren rond 

dit getal. In 2021 hebben we afscheid genomen van Herman Hofenk, Cornelia Wallien, 

Martin van Dorp, Wouter van Reenen en Hans Versteegen. Ook waren een aantal marshals 

tijdelijk niet beschikbaar i.vm. ziekte of blessures. Gelukkig hebben we versterking mogen 

ontvangen van opnieuw een dame: Pascale Goesten als mede van een aantal heren: Dave 

Clark, Gijs Goesten, Mike Hannay, Peter Voermans en Kees van Wijk. Met ingang van het 

nieuwe seizoen hebben we opnieuw 23 marshals ter beschikking. 

Op financieel gebied is evenmin veel te melden; vrijwel geen uitgaven omdat de marshals 

i.v.m. de regelmatige sluiting horeca beperkt een drankje konden nuttigen. De 

sluitingsbijeenkomst werd rechtstreeks door de club bij de Horeca voldaan, net als de AED-

training. Een financieel verslag is dan ook niet relevant. 

Een voorzichtige blik op de nabije toekomst geeft uitzicht op verlichting van 

coronamaatregelen te zien. De verwachting is dat vanaf maart weer tot marshallen kan 

worden overgegaan met 1 dienst per dag; ook een startbijeenkomst van de marshals zal 

worden georganiseerd ergens eind maart. Een cursus AED is niet benodigd in 2022 nu alle 

marshals al voor 2 jaar gecertificeerd zijn.  

Vooralsnog is het wachten op beter weer want zonder handicart is marshallen niet goed 

mogelijk. 

Handicapcommissie 

Ook in 2021 werd de HC gevormd door Ed Klaarhamer (Vlietrand), Dick Smit en Jan Paul 

Bierling (leden). 

Het wereld handicap systeem (WHS) is afgelopen jaar in maart ingevoerd. Dit betekent dat 

het EGA-handicap systeem met het daarbij behorende CBA is komen te vervallen. Ook het 

zogenaamde “reduction only” bestaat niet meer. Voor het CBA is het PCC in de plaats 

gekomen. De PCC is meer omvattend dan de CBA van voorheen. De PCC wordt elke dag 

automatisch berekend voor elke lus van elke baan. Dat doet de computer automatisch. De 

PCC wordt bepaald op basis van álle ingeleverde qualifying scores van die dag op die lus van 

de baan – zowel wedstrijdscores als de scores van qualifying ronden - van spelers met een 
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handicap onder de 36. Het bijhouden van de handicaps gaat nu voor het grootste deel via de 

NGF. De HC kan wel handicaps tussentijds herzien. Dit is regelmatig gebeurd, wanneer leden 

een handicap kregen toegewezen van de NGF, die te hoog of te laag was. Zeker bij aanvang 

van het WHS in maart waren er veel leden, die een niet passende handicap kregen. Het 

invoeren van kaarten brengt regelmatig problemen met zich mee. De leden kunnen 

gemaakte fouten niet zelf corrigeren en daar wordt de HC dan voor ingeschakeld. Het 

gebeurt ook nog wel eens, dat kaarten, die via wedstrijden worden gelopen ook door de 

leden zelf worden ingevoerd en er dus dubbele scores komen. Die dubbele kaarten moeten 

vervolgens weer verwijderd worden.  

De hoofdrol van de HC is het aanmoedigen van golfers om een handicap bij te houden en zo 
veel mogelijk qualifying scores in te leveren. Een handicap leidt bij het merendeel van de 
golfers tot meer golf en tot meer plezier in de sport.  
Het is voor iedereen fijn, als je een handicap hebt, die passend is bij je speelsterkte. En om 
dat te bewerkstelligen, zal de HC ook het komende jaar promoten, dat er zoveel mogelijk Q-
kaarten worden gelopen!! Na het eerste jaar kunnen we concluderen, dat het WHS een 
betere stand van zaken geeft van de handicaps. 
 
Communicatiecommissie 

Ook 2021 stond voor de communicatiecommissie in het teken van Corona: weinig 

vergaderingen, trainingen, minder wedstrijden dan in een normaal jaar, dus ook minder 

verslagen. 

Een van onze belangrijkste taken was het zo snel mogelijk de leden en bezoekers van onze 

club via de website te informeren wat wel en vooral wat niet kon. En ook de continue 

aanpassingen in de openingstijden moesten op tijd gecommuniceerd worden. Het werk zelf 

kunnen we thuis doen, alleen het overleggen: wat kunnen we beter en anders doen, was 

niet altijd mogelijk. 

De commissie bestond begin 2021 uit: 

Peter Rogaar 

Juud Holla 

Ineke Vincent 

Eind van het jaar is Ruud de Jong ook lid geworden van onze commissie, eerste helft 2022 zal 

Ruud ingewerkt worden en vanaf half 2022 meedraaien. 

Baancommissie 

De commissie bestond in 2021 uit Steef van Schaik, Mirli Smit en Arie Sterkenburg. Erna 

Boogaard nam afscheid in de eerste helft van 2021. 

De renovatie van de greenside bunkers en hun drainage is voltooid. Door het koude voorjaar 

kon rond de gerenoveerde greenside bunkers pas laat gezaaid worden en waren de 

geplande graszoden niet leverbaar. Daarna groeide het gras ineens zo hard dat het beter was 

om van de zoden af te zien. Voor de Strokeplay Clubkampioenschappen begin juni kwamen 

alle nieuwe bunkers weer in het spel.  Op een aantal plaatsen werden wilde bloemen 
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gezaaid om de baan meer kleur te geven en insecten aan te trekken. Om de kwaliteit van 

tees te verbeteren zijn ook een groot aantal bomen gekapt en werd een begin gemaakt met 

het herplanten van een paar bomen of struiken daar waar deze beeld- of spelbepalend zijn. 

 

 

 

 


